

COMMUNIQUE

1966

NO.	TITLE/TITRE	DATE OF/ DE PUBLICATION
82.	Statement made on Item 79 (co-ordination of the United Nations with the Specialized Agencies and the IAEA) by Miss B.M. Meagher, Canadian Representative on the Fifth Committee.	December 6, 1966
83.	Text of Statement made by the Canadian Permanent Representative Mr. George Ignatieff in the Plenary Session on Friday December 9, 1966 on the Question of the Admission of Barbados in the United Nations.	December 9, 1966
83A.	Déclaration prononcée par le représentant permanent du Canada auprès des Nations Unies, M. George Ignatieff, en séance plénière, le neuf décembre 1966, sur la question de l'admis- sion des Barbades aux Nations Unies.	le 9 décembre 1966
84.	Statement made by the Canadian Permanent Representative, Mr. George Ignatieff, in- troducing the resolution on UNICEF, in the Third Committee.	December 9, 1966
84A.	Déclaration prononcée par le représentant permanent du Canada auprès des Nations Unies M. George Ignatieff, devant la Troisième Commission.	le 9 décembre 1966
85.	Text of Statement made by the Representative of Canada Mr. Donald S. Macdonald M.P., Parliamentary Secretary to the Secretary to the Secretary of State for External Affairs, in the Second Committee on Item 41 United Nations Organization for the Industrial Development.	December 9, 1966
85A.	Déclaration prononcée devant la Deuxième Commission par le représentant du Canada, M. Donald S. Macdonald, député, secrétaire parlementaire du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, sur le point 41 de l'ordre du jour: Organisation des Nations Unies pour le developpment industriel.	le 9 décembre 1966